
  

Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2007-08-23, § 4 

 
 Tid: 23 augusti 2007 kl 16.00 – 16.15 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 4 september 2007 
  

 
 
Joakim Larsson Mirja Räihä Järvinen 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Joakim Larsson (m), ordförande  
Mirja Räihä Järvinen (s), vice ordförande  
 
Jan Tigerström (m)  
Kerstin Gustavsson (m)  
Helena Bonnier (m)  
Carl Viktor Skårman (m)  
Gulan Avci (fp)  
Mustafa Tümtürk (s)  
Jari Visshed (s)  
Ann-Margarethe Livh (v)  
Emilia Hagberg (mp)  

 
Ersättare 

 Sebastian Carlsson (m) tjänstgörande  
Anders Alvebäck (m)  
Per Hallberg (m)  
Camilla Thorstensson (kd)  
Christer Mellstrand (c)  
Margareta Malm (s) tjänstgörande  
Bo Holmberg (s)  
Lotten von Hoffsten (v)  
Torkel Tigerschiöld (mp)  

 
Tjänstemän 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Lars Fränne, Ann-Charlotte 
Nilsson, Gunnar Jensen, Petra Nieto, Eva Olsson och Åsa Wigfeldt samt biträdande 
borgarrådssekreteraren från roteln Thord Swedenhammar. 

 
  



  

§ 4 
Anmälan av delegationsbeslut fattade inom exploateringskontoret 
Dnr E2007-010-00084 
 
Exploateringskontoret hade den 6 augusti 2007 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade 
ärende, till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
 Exploateringsnämnden beslutar att lägga anmälan till handlingarna. 
 
Beslut 
Exploateringsnämnden beslöt enligt kontorets förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Särskilt uttalande gavs av ledamoten Ann-Margarethe Livh (v) enligt bilaga A 
 
Ersättaryttrande 
Ersättaryttrande gavs av ersättaren Lotten von Hofsten (v) enligt bilaga A 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Åse Geschwind 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 



  

      Tillhör § 4, bilaga A 
 
 
      Exploateringsnämnden 

2007-08-23 
 
      Tillhör ärende 4 
 
      Anmälan av delegationsbeslut 
 

Ann-Margarethe Livh (v) 
Lotten von Hofsten (v) 

 
 
 
 
Särskilt uttalande 
  
Några av delegationsärendena handlar om förköps- och förvärvsärenden och 
Vänsterpartiet vill i sammanhanget återigen påpeka att det inte – oavsett om beslutet 
fattas av nämnden eller via delegation – finns någon anledning för Stockholms stad att 
regelmässigt avstå för förköpsrätten vid försäljning av fastigheter. Stadens ägande bör 
öka, inte minska. 
 
 


